
 

 

Treść zapytania radnego Wojciecha Zabłockiego  
w sprawie wdrażania w Urzędzie Marszałkowskim i jednostkach podległych, 
ograniczeń związanych z rozwijającym się stanem pandemii. 
 
Zwracam się z zapytaniami dotyczącymi wdrażania w Urzędzie Marszałkowskim i jednostkach 

podległych, ograniczeń związanych rozwijającym się stanem pandemii.  

Zgodnie z niepokojącymi informacjami kierowanymi do mnie przez urzędników podległych Panu 

Marszałkowi, pomimo kolejnej fali pandemii, w Urzędzie Marszałkowski nie wdrożono pracy 

zdalnej, ani rotacyjnej, przez co ilość osób chorych lub kierowanych na kwarantannę jest bardzo 

duża. Zjawisko to ma potęgować fakt, że pomieszczeniach Urzędu pracuje jednocześnie wiele 

osób, a rekomendacje utrzymywanie dystansu są przestrzegane niewystarczająco gorliwie.  

Mając powyższe na uwadze, proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1. Czy w Urzędzie Marszałkowskim i podległych jednostkach (w tym Mazowieckiej Jednostce 

Wdrażania Funduszy Unijnych) urzędnicy pracują w systemach zdalnym /rotacyjnym, aby 

ograniczyć ryzyko rozprzestrzeniania się wirusa covid-19? Jeżeli tak, to proszę o 

informacje na temat stosowanego sytemu.    

2. Ile łącznie urzędników podległych Panu Marszałkowi zostało objętych kwarantanną (z 

tytułu choroby bądź kontaktu z osobami zakażonymi) – w okresie od początku 

października br. ?  

3. Jakie działania zostały podjęte w Urzędzie Marszałkowskim w kierunku przeciwdziałania 

skutkom czwartej fali pandemii?  

 


